

Besluitenlijst van de vergadering van de gemeenteraad van Schiermonnikoog
dd. 15 april 2025

Aanwezig: C. Bouman (SB), W.J. Groendijk (SB), J. v.d. Meer (Samen), A.W. v.d. Meulen (Samen), B.S. Pastoor (Samen), A.E. Postma (OB), F. Schoenmaker (OB), G. Smilda-Stienstra (OB), M. Smit – Benhlime (OB), I.v. Gent, voorzitter, J. Hagen en I. Zonneveld portefeuillehouders; T. Toren, griffier.

De opname van deze vergadering wordt op de website van de Gemeente Schiermonnikoog geplaatst. Voor de inhoudelijke discussie per agendapunt wordt hiernaar verwezen.

1.	Opening De voorzitter heet een ieder welkom, ook de kijkers thuis. De voorzitter doet een persoonlijke mededeling, waarin zij haar vertrek aankondigt als burgemeester van Schiermonnikoog per 1 januari 2026. Zij leest een verklaring voor m.b.t. tot besluit. De vergadering wordt kort geschorst / de vergadering wordt heropend.
2.	Vaststelling agenda. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Vandaag is de eerste vergadering op de nieuwe wijze, vastgesteld n.a.v. evaluatie BOB.
3.	Vragen en opmerkingen van burgers over geagendeerde onderwerpen. Er hebben zich geen insprekers gemeld.
4.	Besluitenlijst van de vergadering van 18 maart 2025: De besluitenlijst wordt ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld. N.a.v. B. Pastoor stelt een vraag over een ingediende motie. Deze komt aan de orde bij ap. 5. A. Postma stelt een aanvullende vraag over straatverlichting. Pfh. Hagen beantwoordt deze naar beste weten maar komt erop terug.
5.	Mededelingen: Raadslid A. vd. Meulen doet een mededeling over het verloop van de bijeenkomsten commissie intern toezicht openbaar onderwijs. Pfh. Zonneveld doet mededeling over opening dagcentrum. Pfh. Zonneveld doet verslag van de s.v.z. aansluiting vervoer op de sneldienst voor korte- en lange termijn. B. Pastoor blijft graag op de hoogte van de voortgang. Pfh. Hagen doet mededeling over ontwikkelingen m.b.t. de concept – Strandnota, ook i.r.t. de betrokkenen. M Smit vraagt naar komende seizoen. Pfh. Hagen: dan is deze strandnota nog niet in werking.
Hamerstuk	
6.	Aanpassen planning & controlcyclus Unaniem aangenomen Besluit: Het aantal financiële rapportages met ingang van 2025 terug te brengen naar één rapportagedocument in september - de Zomernota - waarin gelijktijdig wordt gerapporteerd over beleids- en financiële elementen.
Oordeelvormend deel:	
7.	Algemene Subsidieverordening 2025 Het onderwerp wordt kort toegelicht door de voorzitter.

	1^e termijn: J. v.d. Meer, C. Bouman en M. Smit reageren op de subsidieverordening en stellen enkele vragen Met name over kaders van subsidieregelingen. Pfh. Hagen reageert hierop. Kaders worden vaak aangegeven in de subsidieregelingen en niet in de subsidieverordening. Raadsleden geven aan graag meer inzicht te willen hebben in het subsidietraject. De vraag naar een overzicht van subsidieverstrekingen zal worden uitgezocht. 2^e termijn: C. Bouman verduidelijkt nog zijn vragen gesteld in 1^e termijn. M. Smit ondersteunt wat door Bouman is ingebracht. J. v.d. Meer doet nog enkele suggesties over meer kaderstelling door de raad. De pfh. gaat uitzoeken wat de mogelijkheden zijn en komt erop terug. Voorstel gaat besluitvormend naar raadsvergadering van 20 mei a.s.
8.	Gewijzigd projectplan aardgasvrij eiland Het onderwerp wordt kort toegelicht door de voorzitter. 1^e termijn: A.v.d.Meulen, A. Postma en W. Groendijk reageren op het voorstel. Er worden nog verschillende vragen gesteld. De vergadering wordt geschorst / de vergadering wordt heropend. Pfh. Zonneveld reageert op de vragen. Pfh. komt nog terug met cijfers over aantallen (kpi) in de wijk. 2^e termijn: A.v.d.Meulen benadrukt nog zeer tevreden te zijn over de stukken die er voorliggen. A.Postma bedankt voor de antwoorden en stelt nog enkele aanvullende vragen. Pfh. Zonneveld reageert nog op de reacties in 2^e termijn. Voorstel gaat besluitvormend naar raadsvergadering van 20 mei a.s.
	Besluitvormend deel:
	Voorzitterschap wordt overgedragen aan vice-voorzitter A. v.d. Meulen.
9.	Uitbreiding capaciteit handhaving Het onderwerp wordt kort toegelicht door de vicevoorzitter. 1^e termijn: M. Smit geeft aan dat Ons Belang niet instemt met het voorstel en legt uit waarom. C. Bouman houdt een betoog en geeft aan dat Schiermonnikoogs Belang zal instemmen met het voorstel. B. Pastoor geeft aan dat ook Samen voor Schiermonnikoog het voorstel zal steunen. Pfh. van Gent geeft een reactie op de inbreng van de fracties in 1^e termijn. 2^e termijn: C. Bouman richt enkele vragen aan de andere fracties B. Pastoor benadrukt de leefbaarheid op Schiermonnikoog en ziet uitbreiding capaciteit handhaving als oplossing. Er wordt een gedebatteerd tussen Bouman en Smit. De beraadslaging wordt gesloten. Het voorstel wordt in stemming gebracht. Voor: 5 (fracties Samen en SB) Tegen: 4 (fractie Ons Belang) Besluit: In te stemmen met het beschikbaar stellen van € 63.000 uit de algemene reserve voor de financiering van handhavingscapaciteit.
	Voorzitterschap wordt overgedragen aan voorzitter van Gent
10.	Ontwerp centrumgemeenteregeling urgentieverordening (voor zienswijzen) Het onderwerp wordt kort toegelicht door de voorzitter.

	1^e termijn: C. Bouman, J. v.d. Meer en F. Schoenmaker geven aan dat ze akkoord zijn met het voorstel om geen zienswijze in te dienen. De urgentieverordening ligt momenteel ter inzage en komt later dit jaar aan de orde. De beraadslaging wordt gesloten. Het voorstel wordt in stemming gebracht. Voor: 9 stemmen – unaniem aangenomen. Besluit: Geen zienswijze af te geven op de ontwerp Centrumgemeenteregeling samenwerking inzake de Huisvestingsverordening urgent woningzoekenden Fryslân (urgentieverordening).
11.	Vaststellen normenkader en financiële verordening 1^e termijn: M. Smit geeft een reactie op de stukken, zij is er blij mee, het houdt haar scherp. Het voorstel wordt in stemming gebracht. Voor: 9 stemmen – unaniem aangenomen. Besluit: De Financiële verordening van de gemeente Schiermonnikoog 2024 en het normenkader vast te stellen.
Voorzitterschap wordt overgedragen aan vice-voorzitter Groendijk	
12.	Resultaat “Nieuwe Route” – Buitenkans Het onderwerp wordt kort toegelicht door de vicevoorzitter. 1^e termijn: A.v.d. Meulen, C. Bouman en M. Smit reageren op de stukken en geven aan trots te zijn op het resultaat en omarmen dit. Bouman vraagt naar evaluatie van werkwijze “de nieuwe route” onder de deelnemers om te leren van het proces? Pfh. van Gent reageert op de inbreng van de fracties in 1^e termijn. Ze is het helemaal eens met de sprekers. Ze zal informeren naar de mogelijkheden van evaluatie van het proces maar benadrukt dat de blik vooral vooruit moet. M. Smit interrumpeert en geeft aan dat het best naast elkaar kan evaluatie en vooruitkijken. A.v.d.Meulen vindt het vanzelfsprekend dat er een terugblik komt. C.Bouman benadrukt nog eens het belang van evaluatie van het proces, vooral om er lering uit te trekken. De beraadslaging wordt gesloten, het voorstel wordt in stemming gebracht. 9 stemmen voor – unaniem aangenomen. Besluit: Het resultaat van het participatieproces de nieuwe route bij het project Buitenkans te bekrachtigen.
Voorzitterschap wordt overgedragen aan de voorzitter	
Overige onderwerpen:	
13.	Ingekomen stukken

	Postma stelt voor de raadsbrief inning Toeristenbelasting te agenderen voor bespreking in de raad van 20 mei a.s. Wordt geregeld via route Seniorenconvent. Voor de rest worden de Ingekomen stukken afgehandeld als voorgesteld.
14.	Wonen Pfh. Hagen geeft een update van ontwikkelingen bij de Oude Centrale. Komt een concept plan. Geeft ook de stand van zaken aan betreffende de 5 locaties waar men mee bezig is. Een spelbreker is wel de stikstof. Ook de netcongestie werkt niet erg mee. Toch lijken de plannen bij zowel bij de Oude Centrale als op Oost doorgang te kunnen vinden. Postma is blij dat de raad wordt meegenomen en complimenteert het college met de resultaten.
15.	Samenwerking Waddeneilanden Geen opmerkingen.
16.	Duurzaamheid – stand van zaken/ voortgang Pfh. Zonneveld reageert nog op vragen in een eerdere vergadering gesteld door F. Schoenmaker.
17.	Lijst van toezeggingen. Grijs gearceerde toezegging (raadsbrief inning Toeristenbelasting) is afgedaan en kan worden afgevoerd van de lijst.
18.	Vragenuur Vraag Ons Belang / G. Smilda: Voortgang van der Molenpad. Pfh. Hagen geeft antwoord op de gestelde vragen. Vraag van Ons Belang / G. Smilda: Nadere regels Huisvestingsverordening Pfh. Hagen: nadere regels huisvestingsverordening zijn ingetrokken omdat deze op een verkeerde manier waren gepubliceerd. De naam is tegelijkertijd aangepast van nadere regels naar beleidsregels. Smilda stelt nog een aanvullende vraag die door de pfh. wordt beantwoord.
19.	Sluiting De voorzitter doet melding van data raadsbijeenkomsten in mei en sluit de vergadering.

Vastgesteld in de vergadering van 20 mei 2025.

Griffier T. Toren

Voorzitter I. van Gent